
Z á p i s n i c a 
 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 26.10.2023 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav 
Vaclavík, Ing. Tomáš Milota, Mgr. Tomáš Mikula a Veronika Tokošová  
hlavná kontrolórka: Ing. Ľuboslava Škojcová 
 
Zasadnutie sa začalo o 18:02 hod. Na zasadnutí boli prítomní 8 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 
Mgr. Filip Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ 
nahrávané. 
 
 
Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
Za zapisovateľku bola určená Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určení Denis 
Biskupič a Miroslav Václavík.    
 
 
Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutia  
 
Starosta obce predniesol návrh programu OZ. Následne vyzval prítomných poslancov na 
prednesenie návrhu na doplnenie programu OZ.  
 
 
p. Ondrušová požiadala o doplnenie bodu – Doplnenie zásad odmeňovania poslancov OZ 
v obci Dubovce.  
 
Návrh uznesenia č. 46/10/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na programe OZ obce Dubovce dňa 26.10.2023 v znení:  
1.  Otvorenie  
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
3.  Schválenie programu zasadnutia 
4.  Menovanie nového poslanca OZ 
5.  Kontrola uznesení 
6.  Poverenie veliteľa DHZ Dubovce  
7.  Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov  
8.  Návrh VZN č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na území obce Dubovce 
9.  Sadzobník úhrad za služby poskytované obcou Dubovce 
10. Doplnenie zásad odmeňovania poslancov OZ Dubovce 
11. Odpredaj pozemku obce Dubovce Ing. Andrejovi Štepanovskému  
12. Odpredaj pozemku obce Dubovce Jozefovi Olejníkovi  
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13. Odpredaj pozemku obce Dubovce Jánovi Ivánkovi  
14. Akcie BVS 
15. Správa finančnej komisie 
16. Diskusia 
17. Záver     
 
Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Pavol 
Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č.  46/10/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje program OZ obce Dubovce dňa 
26.10.2023 v znení:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Menovanie nového poslanca OZ 
5. Kontrola uznesení 
6. Poverenie veliteľa DHZ Dubovce  
7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov  
8. Návrh VZN č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na území obce Dubovce 
9. Sadzobník úhrad za služby poskytované obcou Dubovce 
10. Doplnenie zásad odmeňovania poslancov OZ Dubovce 
11. Odpredaj pozemku obce Dubovce Ing. Andrejovi Štepanovskému  
12. Odpredaj pozemku obce Dubovce Jozefovi Olejníkovi  
13. Odpredaj pozemku obce Dubovce Jánovi Ivánkovi  
14. Akcie BVS 
15. Správa finančnej komisie 
16. Diskusia 
17. Záver     

 
 
Bod č. 4 – Menovanie poslanca OZ Dubovce  
 
Starosta vymenoval nového poslanca OZ obce Dubovce p. Kornela Tokoša, ktorý podpísal sľub 
poslanca a starosta mu odovzdal poverenie.  
 
Bod č. 5 – Kontrola uznesení  
 
Starosta uviedol, že uznesenia, ktoré boli schválené na predchádzajúcom zasadnutí OZ 
Dubovce dňa 20.7.2023 a to: 
Uznesenie č. 37/07/2023 o prerokovaní upozornenia prokurátora  
Uznesenie č. 38/07/2023 o vyhovení upozornenia prokurátora 
Uznesenie č. 39/07/2023 o schválení čerpania rezervného fondu 
Uznesenie č. 40/07/2023 o schválení odpredaja časti pozemkov 
Uznesenie č. 41/07/2023 o schválení VZN č. 2/2023 
Uznesenie č. 42/07/2023 o schválení VZN č. 3/2023 
Uznesenie č. 43/07/2023 o schválení prenájmu športových kabín 
Uznesenie č. 44/07/2023 o schválení prenájmu garáže 
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Uznesenie č. 45/07/2023 o schválení vybudovania vodovodných prípojok niektorým občanom 
 
všetky podpísal a plnia sa  
 
Bod č. 6  – Poverenia veliteľa DHZ Dubovce 
 
Starosta obce uviedol, že obec nemá povereného veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru 
Dubovce. Do tejto funkcie navrhuje poveriť p. Romana Tokoša, ktorý má platné veliteľské 
skúšky. 
  
Návrh uznesenia 47/10/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na poverení Romana Tokoša, bytom Vlčkovany 100, 908 62 
Dubovce za veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č. 47/10/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce poveruje Romana Tokoša, bytom Vlčkovany 

100, 908 62 Dubovce za veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru Dubovce. 

 
Bod č. 7 - Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných 
plagátov  
 
Starosta predniesol návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania 
volebných plagátov, ktorým sa dopĺňa, že VZN sa týka aj prezidentských volieb, ktoré tam 
neboli uvedené. 
 
Návrh uznesenia č. 48/10/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na prijatí Dodatku č.1  k VZN č. 2/2023 o podmienkach 
umiestňovania volebných plagátov 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  

Uznesenie č. 48/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   prijatie Dodatku č. 1  k VZN 
obce Dubovce č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov.  
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Bod č. 8 - Návrh VZN č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na území obce Dubovce 
 
Starosta predniesol návrh VZN č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na území obce 
Dubovce. Navrhol zvýšenie tejto dane  na 6,- € na psa na rok od 1.1.2024. Poslanci s návrhom 
súhlasili.  
 
Návrh uznesenia č. 49/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení VZN obce Dubovce č. 4/2023 
o miestnej dani za psa chovaného na území obce Dubovce s účinnosťou od 1.1.2024 a týmto 
uznesením sa ruší VZN č. 5/2007. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č. 49/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné 
nariadenie obce Dubovce č. 4/2023 o miestnej dani za psa chovaného na území obce 
Dubovce s účinnosťou od 1.1.2024 a týmto uznesením sa ruší VZN č. 5/2007.  

 
Bod č. 9 – Sadzobník úhrad za služby poskytované obcou Dubovce 
 
Starosta oboznámil prítomných o zmenách v poplatkoch za služby poskytované obcou.  
 
Návrh uznesenia č. 50/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na prijatí Sadzobníka úhrad za služby 
poskytované obcou Dubovce s účinnosťou od 1.11.2023, týmto uznesením sa ruší VZN 
č.3/2015.  

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č. 50/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Sadzobník úhrad za služby 
poskytované obcou Dubovce s účinnosťou od 1.11.2023, týmto uznesením sa ruší VZN        
obce Dubovce č. 3/2015.  

 
Bod č. 10 - Doplnenie zásad odmeňovania poslancov OZ Dubovce 
 
p. Ondrušová, ktorá navrhla doplnenie tohto bodu do programu zasadnutia OZ uviedla, že p. 
Polláková musela ukončiť poslanecký mandát z toho dôvodu, že v Zásadách odmeňovania 
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poslancov OZ obce Dubovce nebolo uvedené, že sa poslanec môže vzdať odmeny. Preto 
navrhla, doplniť Zásady odmeňovania odsek 2 bod 4, že poslanec sa môže vzdať nároku na 
odmenu vyhlásením doručeným zastupiteľstvu obce. Pre upresnenie – je to na zastupiteľstve, 
kde povie, že sa vzdá.  
 
Návrh uznesenia č. 51/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na doplnení odseku 2 bodu 4 Zásad 
Odmeňovania poslancov.  

Poslanec sa môže vzdať odmeny poslanca vyhlásením doručeným OZ obce Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík. 
proti – nikto 
zdržal sa – Veronika Tokošová  
 
 

Uznesenie č. 51/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   doplnenie odseku 2 bodu 4 
Zásad odmeňovania poslancov OZ Dubovce: 

Poslanec sa môže vzdať odmeny poslanca vyhlásením doručeným OZ obce Dubovce. 

 
Po schválení uznesenia p. Ondrušová uviedla, že uznesenie platí od momentu schválenia, 
starosta ho nemusí podpísať, a teda ona sa vzdáva odmeny poslanca.  
p. Mikula vyhlásil, že aj on sa takisto vzdáva odmeny poslanca.  
p. Milota tiež vyhlásil, že aj on sa vzdáva odmeny.  
Následne sa ešte vzdali odmeny Denis Biskupič, Kornel Tokoš, Jozef Kudláč a Miroslav 
Václavík.  
 
 
Bod č. 11 - Odpredaj pozemku obce Dubovce Ing. Andrejovi Štepanovskému  
 
Starosta k odpredaju pozemku uviedol, že odpredaj bol predbežne schválený a z toho dôvodu 
si p. Štepanovský dal vyhotoviť geometrický plán. Podľa toho mu budeme odpredávať 28 m2  
 
p. Ondrušová namietala, že starosta musí predložiť OZ úplné kúpne zmluvy.  
Starosta na to uviedol, že OZ schváli odpredaj a potom sa napíšu kúpne zmluvy. Návrh kúpnej 
zmluvy starosta predložil poslancom pred rokovaním.  
p. Mikula namietal chybu v návrhu kúpnej zmluvy.  
Starosta uviedol, že došlo ku chybe pri prepisovaní zmluvy a chyba bude opravená.  
 
Návrh uznesenia č. 52/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje odpredaj novovytvorenej parcely č. 197/20 k.ú. 
Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 28 m2, vo vlastníctve obce Dubovce, na základe 
geometrického plánu č. 099/2023, vyhotoveného dňa 4.9.2023 Bc. Jurajom Sládkom, 
autorizačne overeného dňa 5.9.2023 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného dňa 
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12.9.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 453/23 za cenu 7,- €/m2 čo predstavuje spolu 196,- €. 
Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi obcou Dubovce, Vidovany 
175, 908 62 Dubovce a Ing. Andrejom Štepanovským,  Vlčkovany 121, 908 62 Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 
 

Uznesenie č. 52/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce  s c h v a ľ u j e   odpredaj novovytvorenej 
parcely     č. 197/20 k.ú. Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 28 m2, vo vlastníctve obce 
Dubovce, na základe geometrického plánu č. 099/2023, vyhotoveného dňa 4.9.2023            
Bc. Jurajom Sládkom, autorizačne overeného dňa 5.9.2023 Ing. Milošom Macháčkom 
a úradne overeného dňa 12.9.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 453/23 za cenu 7,- €/m2 čo 
predstavuje spolu 196,- €. Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy 
medzi obcou Dubovce, Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Ing. Andrejom Štepanovským,  
Vlčkovany 121, 908 62 Dubovce. 

 
Bod č. 12 - Odpredaj pozemku obce Dubovce Jozefovi Olejníkovi  
 
Starosta predniesol návrh na odpredaj pozemku obce Dubovce p. Jozefovi Olejníkovi. Vyzval 
prítomných či majú nejaké námietky. 
 
Návrh uznesenia č. 53/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje  odpredaj novovytvorenej parcely č. 201/7 k.ú. 
Vidovany, obec Dubovce o výmere 45m2, vo vlastníctve obce Dubovce, na základe 
geometrického plánu č. 091/2023, vyhotoveného dňa 21.8.2023 Bc. Jurajom Sládkom, 
autorizačne overeného dňa 21.8.2023 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného dňa 
28.8.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 427/23 za cenu 7,- €/m2 čo predstavuje spolu 315,- €. 
Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi obcou Dubovce, Vidovany 
175, 908 62 Dubovce a Jozefom Olejníkom Vidovany 198, 908 62 Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č. 53/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce  s c h v a ľ u j e   odpredaj novovytvorenej 
parcely č. 201/7, k.ú. Vidovany, obec Dubovce o výmere 45 m2 vo vlastníctve obce 
Dubovce, na základe geometrického plánu č. 091/2023, vyhotoveného dňa 21.8.2023          
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Bc. Jurajom Sládkom, autorizačne overeného dňa 21.8.2023 Ing. Milošom Macháčkom 
a úradne overeného dňa 28.8.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 427/23 za cenu 7,- €/m2 čo 
predstavuje spolu 315,- €. Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy 
medzi obcou Dubovce, Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Jozefom Olejníkom Vidovany 
198, 908 62 Dubovce. 

 
Bod č. 13 - Odpredaj pozemku obce Dubovce Jánovi Ivánkovi 
 
Starosta vyzval prítomných či majú k odpredajú námietky.  
Nikto sa neprihlásil.  
 
Návrhu uznesenia č. 54/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje odpredaj novovytvorenej parcely č. 201/6, k.ú. 
Vidovany, obec Dubovce o výmere 49 m2 vo vlastníctve obce Dubovce, na základe 
geometrického plánu č.004/2023, vyhotoveného dňa 2.8.2023 Bc. Jurajom Sládkom, 
autorizačne overeného dňa 2.8.2023 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného dňa 
9.8.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 390/23 za cenu 7€/m2 čo predstavuje spolu 343€. Odpredaj 
sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi obcou Dubovce, Vidovany 175, 908 62 
Dubovce a Jánom Ivánkom,  Vidovany 14, 908 62 Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č. 54/10/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   odpredaj novovytvorenej 
parcely č. 201/6, k.ú. Vidovany, obec Dubovce o výmere 49 m2 vo vlastníctve obce 
Dubovce, na základe geometrického plánu č. 004/2023, vyhotoveného dňa 2.8.2023           
Bc. Jurajom Sládkom, autorizačne overeného dňa 2.8.2023 Ing. Milošom Macháčkom 
a úradne overeného dňa 9.8.2023 Ing. Petrom Rúžičkom č. 390/23 za cenu 7,- €/m2 čo 
predstavuje spolu 343,- €. Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy 
medzi obcou Dubovce, Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Jánom Ivánkom,  Vidovany 14, 
908 62 Dubovce. 

 
 
Bod č. 14 - Akcie BVS 
 
Starosta oboznámil prítomných o záujme mesta Holíč o odkúpenie akcii BVS, ktoré vlastní 
obec Dubovce. Záujem je z dôvodu zvýšenia kapacity ČOV v Holíči a tým by sa pokračovalo 
v budovaní kanalizácie.  
 
p. Ondrušová uviedla, že už v minulosti bol záujem o odkup akcií, ktoré majú svoju hodnotu. 
Takýto majetok by nebolo vhodné teraz predávať. Navrhla, aby sa p. Čambalovi dalo 
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splnomocnenie, aby nás zastupoval na valnom zhromaždení. V minulosti sa rozhodlo, že akcie 
si obec nechá.  
p. Mikula súhlasil s p. Ondrušovou akcie nepredávať, ale ponechať si ich v majetku obce. 
 
Starosta uviedol, že primátor Holíča by sa chcel zúčastniť pracovnej porady poslancov OZ 
Dubovce, kde by vysvetlil jeho záujem a situáciu s akciami BVS. O konkrétnych veciach sa 
nebavili.  
p. Biskupič a Václavík navrhli, aby sa urobilo pracovné stretnutie, a tam by sa poslanci 
dozvedeli viac. 
 
Návrh uznesenia č. 55/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie požiadavku mesta Holíč o odkúpenie 
akcii BVS, ktoré vlastní obec Dubovce a súhlasia s pozvaním zástupcu mesta Holíč na pracovnú 
poradu Obce Dubovce. 

Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Tomáš Mikula, Tomáš Milota, Katarína Ondrušová, Kornel 

Tokoš, Pavol Tokoš, Miroslav Václavík, Veronika Tokošová. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  

 
Uznesenie č. 55/10/82023 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   b e r i e   n a   v e d o m i e    požiadavku mesta 

Holíč o odkúpenie akcii BVS, ktoré vlastní obec Dubovce a súhlasí s pozvaním zástupcu 
mesta Holíč na pracovnú poradu Obce Dubovce. 

 
Bod č. 15 - Správa finančnej komisie 
 
Starosta predniesol správu Finančnej komisie obce Dubovce, ktorá sa týka pozemkov vo 
vlastníctve obce na IBV Nové Dubovce. Starosta uviedol, že má záujem o odpredaj časti 
stavebných pozemkov, ktoré nie sú zastavané.  Má záujem tieto pozemky odpredať ako 
stavebné pozemky, aby sa získali peniaze pre obec na dobudovanie ciest a chodníkov na IBV, 
mohol by sa znížiť dlh v banke, aby sa v obci lepšie žilo. V správe FK sa uvádza, že pozemky 
by sa mali odpredať za cenu 40,- až 50,-  €/m2 a použiť financie na dobudovanie IBV 
a zmenšenie dlhu obce.  
 
Starosta uviedol, že išlo by o predaj 11 pozemkov po 5 árov. 
 
Ondrušová – treba nechať pozemky pre obec a nemáme ani plány a pozemky po 5 á sú veľmi 
malé. Je treba vypracovať víziu ako by to vyzeralo.  
 
Biskupič – ide o to, aby sme vedeli, či môžeme niečo v tejto veci robiť.  
 
Poslanci si prediskutovali podmienky na IBV Nové Dubovce, ktoré boli už predtým stanovené, 
je tam štúdia a pod.  
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Návrh uznesenia č. 56/10/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce berie na vedomie Správu Finančnej komisie obce 
Dubovce zo dňa 12.10.2023.  

Poslanci o návrhu uznesenia nehlasovali. 

Bod č. 16 – Diskusia  

Starosta predniesol svoj návrh na zvyšovanie daní. V obci máme jedny z najnižších dní 
v okrese. Navrhuje zvýšiť dane o 100 %, čo by predstavovalo zvýšenie na pozemky v priemere 
na 17,- € a na stavbu na 30,- € čo na rok nepredstavuje vysoké finančné zaťaženie domácnosti, 
ale pre obec by to bol značný príjem, ktorý by bol použitý na budovanie obce. Starosta vyzval 
prítomných, aby sa k návrhu vyjadrili.  
p. Mikula sa prihlásil do diskusie s tým, že nesúhlasí so zvyšovaním daní o 100 %, čo znie 
hrozivo. Pre mladších sa to dá financovať, ale pre dôchodcov je to za rok dosť veľa. Ja nemôžem 
s týmto súhlasiť. 
p. Ondrušová povedala, že naposledy sa dane zvyšovali v roku 2019 a tam to bolo v rozmedzí 
min. o 20 % hore. Myslí si, že pre starých ľudí je to veľa a majú čo robiť, aby zaplatili za lieky. 
Ak starosta chce zveľaďovať obec, tak na to sú projekty. Ďalej uviedla, že nesúhlasí, aby sa 
dane zvýšili o 100 %.  
p. Biskupič uviedol, že toto je nepopulárne opatrenie a obec musí robiť aj také opatrenia, 
pretože obec peniaze potrebuje.  
p. Ondrušová na to reagovala, že sú rôzne projekty a tie sa majú využívať pre obec.  
p. Mikula doplnil, že treba robiť projekty z Plánu obnovy, je tam veľa výziev do ktorých sa 
môžeme zapojiť. P. starosta už by mal manažovať obec a mal by už začať zháňať projekty.  
p. Biskupič namietal, že projekty sú holuby na streche a máloktorý sa podarí.  
p. Tokoš K. uviedol, že projekty stoja veľa peňazí a výsledok je neistý. 
p. Mikula komentoval, že obec nevyzerá dobre a všade sa používajú v obci bágre. Kritizoval, 
že park na IBV sa nekosí. Doteraz ho musel kosiť on.  
p. Biskopič pripustil, že v obci je veľa rozbágrované, ale je veľa roboty v obci. 
p. Ondrušovala okomentovala kolaudáciu vodovodu, na ktorej sa za obec zúčastnila len ona, 
lebo starosta nemohol. Oboznámila prítomných o pokračovaní pri zavádzaní zapojenia 
vodovodu do domov.  
 
p. Mikula sa prihlásil do diskusie a vysvetlil situáciu s TJ Slovan Dubovce. Povedal, že od obce 
nedostal žiadnu dotáciu. Oboznámil prítomných s finančnou situáciou TJ aj v súvislosti 
s postupom do vyššej súťaže. Poukázal na to, že TJ má vysoké výdavky a nemá ich z čoho 
pokryť a obec ich nepodporuje. TJ financujú sponzori a jednotlivci, ktorých vymenoval. 
Dotazoval starostu, prečo TJ obec nepodporí finančne.  
p. Tokoš K. na to reagoval, že keby TJ nešla do vyššej súťaže, tak by nemali finančné problémy.  
p. Mikula povedal, že na začiatku roku mala TJ odsúhlasené 6 000,- €. Keby mali tieto peniaze, 
tak by sa im lepšie dýchalo.  
p. Ondrušová sa zapojila do diskusie ohľadne financií pre TJ a jej dlhu na dani.  
Starosta na to reagoval, že obec dala viac ako 10 000,- € do futbalu. Za TJ obec platí elektrinu 
1000,- € mesačne a asi 120,- € plyn a do konca roka to bude ešte viac. Myslí si, že je to dosť. 
Uznáva, že futbal je v obci jediná kultúra, ale obec nemôže dávať toľko peňazí do organizácie, 
ktorá s obcou nemá nič spoločné, je to samostatná organizácia. Od TJ žiadal o vyúčtovanie 
dotácie za minulý rok a zatiaľ nič nedostal.  
p. Ondrušová na to reagovala, že kde sa nachádza železo z domečka, ktoré zberalo TJ.  
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Starosta na to uviedol, že železo sa odovzdalo do zberu a získané peniaze asi 200 € sa 
investovali do obecnej zabíjačky.  
p. Mikula namietal, že toto nie je v žiadnej obci. Keď nedostaneme od obce peniaze, tak si to 
robte sami, nie je to náš futbal. To sa robí pre všetkých a je to pre ľudí, čo tam chodia.  
p. Kudláč sa opýtal, že kde je drevo z tých stromov čo sa porezali, a koľko sa z neho získalo 
peňazí.  
Starosta povedal, že drevo je uložené v škole porezané na dosky a použije sa na lavičky, na 
opravy a na čo sa bude potrebovať. Porezanie stálo 600,- €.  
 
p. Mikula sa pýtal na hlinu z IBV a koľko z toho má obec, lebo predpokladá, že sa predáva.  
p. Starosta uviedol, že s hlinou sa robí na obci, hlina sa nemôže predávať.  
 
p. Biskupič sa opýtal p Mikulu, že v minulosti, keď mali dotáciu na TJ 6000,- € či si TJ platilo 
energie.   
p. Mikula odpovedal, že obec vždy tieto ostatné veci znášala.  
p. Biskupič na to reagoval, že keď obec má platiť energie aj dotáciu, tak 16000 € na futbal je 
pre obec dosť. Aj iné dediny hrali vyššiu ligu, ale zohnali si sponzorov. 
 
p. Ondrušová povedala, že drevo išlo Kornelovi, on si ho predal, lebo odhŕňal sneh. To máme 
ďalších 100 €, takže keby sme to spočítali a aj ďalšie veci, za ktoré by sa mohli vyberať 
poplatky, tak tie peniaze by sa našli. Aj minulé zastupiteľstvo hľadalo peniaze a dokázalo to 
ufinancovať.  
 
p. Biskupič – reagoval na p. Ondrušovú - z čoho to má obec platiť – nechceš zvýšiť dane, 
nechceš platiť dane, lebo máš kúpený cintorín, tu nikto nechce nič, ale dávať chce, len nie je 
z čoho.  
p. Ondrušová – namietala, že nechce platiť dane. Dane zaplatí, keď sa vyrieši cintorín, kde mi 
dane nemali byť vyrúbené. Bude sa to riešiť budúci týždeň. Keď sa to vyrieši, tak dane zaplatí.  
 
Nastala diskusia medzi p. Ondrušovou a p. Jamrišom ohľadne problému s cintorínom 
a vlastníctva časti cintorínu vo Vidovanoch. 
Zároveň p. Jamriška uviedol, že vzdanie sa odmeny poslancov musí byť písomné a je to 
uvedené v zákone.  
 
Do diskusie sa zapojil p. Štepanovský z obecenstva, kde kritizoval nevysporiadaný cintorín a aj 
financovanie TJ.  
  
p. Biskupič sa vrátil k financovaniu TJ. Uviedol, že problém je v tom, že TJ nekomunikuje so 
starostom a potom vznikajú takéto problémy. Mali si k tomu sadnúť a dohodnúť sa.  
p. Mikula diskusiu ohľadne TJ uzavrel.  
 
Na otázku z obecenstva, koľko stála rampa na obecnom úrade starosta odpovedal, že stála             
5 000,- €. Je to podľa projektu, v ktorom je rozpis prác. Bez toho by stavbu neskolaudovali.  
 
p. Štepanovský sa pýtal, prečo stále nie je dorobený obecný úrad a nefunguje obecný rozhlas. 
Je potrebný hlavne pre starších ľudí.  
Starosta na to reagoval, že úrad nie je dorobený a je potrebné doň investovať cca 15 000,- €, 
ktoré úrad nemá.  
 
p. Štepanovký ďalej kritizoval poslancov, že sa nezúčastňujú obecných akcií, iba niektorí.  
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Niektorí poslanci namietali, že ich nepozvali a nevedia, že sa také veci dejú.  
p. Tokoš P. povedal, že na akciu s dôchodcami nemal čas, lebo chodí do práce, má rodinu a po 
práci ešte musel stavať plot, ktorý firma nepostavila. 
p. Mikula uviedol, že nie je oficiálna stránka obce na FB a o týchto veciach nevie. Tiež povedal, 
že sa venuje futbalu.  
p. Ondrušová povedala, že o akciách nevie, lebo jej chodia neskoro pozvánky do schránky.  
p. Starosta uviedol, že každá akcia je na oficiálnej stránke obce Dubovce a chodia aj pozvánky 
do schránok.  
p. Václavík vysvetlil, že na akcii bola jeho žena, ktorá vystupovala v programe a on sa musel 
starať o dcéru.  
 
p. Kudláčová sa zapojila do diskusie s tým, že rozhlas je od októbra 2022 v hasičskej zbrojnici 
a len treba kontaktovať p. Šipolda, aby rozhlas na úrade zapojil. 
Starosta na to reagoval, že rozhlas sa zapojiť dá, ale nemôže byť v prašnom prostredí, keďže 
úrad ešte nie je dokončený.  
Medzi poslancami a starostom nastala diskusia ohľadne zapojenia a vysielania rozhlasu. 
p. Biskupič navrhol, že by sa jedna miestnosť mohla dorobiť, aby sa pre dôchodcov spustil 
rozhlas. Mohli by sa ľudia, na to zložiť aj on by prispel.  
 
p. Mikula R. z obecenstva namietal doklad, ktorý dostal na obecnom úrade za úhradu daní 
v hotovosti. Doklad podľa neho nie je v poriadku. Zapisovateľka mu vysvetlila, že doklad má 
všetky náležitosti, ktoré má mať. Po predložení dokladu poslancom nikto nenamietal, že by bol 
doklad vydaný nesprávne a nie je v poriadku.  
 
p. Hrubšová sa pýtala ako je to s územným plánom, lebo jej syn chcel v obci stavať, ale kvôli 
tomu, že územný plán nie je zmenený nemôže stavať a preto ide do Radošoviec.  
Starosta jej na to povedal, že on tam ten dom chcel a bol za to, aby tam jej syn staval, ale 
územný plán napadla p. Ondrušová alebo jej právnik a preto sa to pozastavilo.  
Ďalej sa pýtala, prečo bola p. Kuklišová prepustená. Namietala, ako sa k nej starosta choval. 
Nastala diskusia ohľadne pracovných povinností p. Kuklišovej, ktorá bola prepustená.  
 
p. Milota sa pýtal ohľadne vývozu odpadu a či bude vážený odpad.  
Starosta na to odpovedal, že všetko bude fungovať a odpad sa bude vážiť. Do konca októbra 
bude všetko nachystané a pripravuje sa nové VZN ohľadne odpadov.  
 
Prítomní diskutovali ohľadne zberného dvoru a vývozu veľkoobjemového odpadu a starého 
nábytku.  
 
 
Bod č. 15 - Záver     

 
Rokovanie OZ starosta ukončil o 19:40 hod. 
 
Zapisovateľka:: 
Mgr. Viera Haringová    ......................................... 
 
Overovatelia zápisnice: 
Denis Biskupič     ......................................... 
 
Mgr. Miroslav Václavík    ......................................... 


